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Z á p i s n i c a   z  3. r i a d n e h o   z a s a d n u t i a 

Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou konaného dňa 8. februára 2019  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Prítomní:     podľa prezenčnej listiny 

Program:      

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa o činnosti obecnej polície za rok 2018  

5. Kúpna zmluva na pozemok 

6. Kronika obce za rok 2018  

7. Delegovanie členov do rady školy 

8. Projekty obce 

9. Pozemky obce vo vlastníctve obce – využitie 

10. Žiadosti občanov 

11. Rôzne – diskusia 

12. Schválenie uznesení 

13. Záver 
 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou (ďalej len OZ) otvoril a viedol 

starosta obce PaedDr. Juraj Hlavatý. Pán starosta konštatoval, že je prítomných 7 poslancov z 9 

členného obecného zastupiteľstva a je uznášania schopné. Zo zasadnutia obecného 

zastupiteľstva sa ospravedlnili poslanci OZ p. Pavol Droščák a p. Milada Kováčová. Starosta 

obce predniesol návrh programu rokovania tak, ako bol poslancom doručený. Nakoľko 

k návrhu programu neboli vznesené iné návrhy, pán starosta dal za návrh programu hlasovať. 

Hlasovalo  

         za: jednohlasne 

2. Určenie zapisovateľa návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Pán starosta určil za zapisovateľku zápisnice JUDr. Vieru Zátekovú Valkovú. 

Do návrhovej komisie boli schválení: 

Dušan Brandis, poslanec OZ  

Mgr. Marcel Kormanec, prednosta OÚ 

Za overovateľov zápisnice boli schválení: 

Milan Targoš, poslanec OZ 

František Madaj, poslanec OZ      

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

3. Kontrola plnenia uznesení  

Správu o kontrole plnenia uznesení predniesla p. Záteková Valková, zapisovateľka OZ. 

Konštatovala, že na 2. riadnom zasadnutí OZ, konanom dňa 14.12.2018 bolo prijatých 

18 uznesení, a to od č. 10 do č. 27. Všetky uznesenia boli pánom starostom v zákonnej lehote 

podpísané a sú splnené. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 28 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

BERIE NA VEDOMIE 

Správu o kontrole plnenia uznesení z 2. riadneho zasadnutia OZ konaného dňa 14.12.2018. 

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 
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4. Správa o činnosti obecnej polície za rok 2018 

Pán starosta privítal na rokovaní OZ p. Romana Felszegyho, príslušníka mestskej polície, ktorý 

predniesol Správu o činnosti Mestskej polície Krásno nad Kysucou za obdobie od 1.1.2018 

do 31.12.2018 za obec Zborov nad Bystricou. V správe sa uvádza, že v uvedenom období bolo 

v obci Zborov nad Bystricou vyriešených celkovo 44 priestupkov, z ktorých bolo 13 

vyriešených v blokovom konaní a 31 dohovorom. Mestská polícia vykonáva obchôdzku v obci 

2-3 krát počas dennej zmeny a 2 krát počas nočnej zmeny. Počas obchôdzky pravidelne 

kontroluje areál školy, futbalový štadión, okolie vodného toku Bystrica so zameraním na 

nerozširovanie čiernych skládok a monitorovanie už zistených čiernych skládok, kontrolu 

dodržiavania zákazových dopravných značiek, parkovanie motorových vozidiel v obci 

a dodržiavanie zatváracích hodín v pohostinstvách. Počas týždňa, ale aj počas víkendov 

pravidelne kontroluje ambulantný predaj v obci. Taktiež mestská polícia zasahovala 54 krát 

na základe telefónnych oznamov od občanov týkajúcich sa občianskeho spolunažívania, 

susedských vzťahov alebo voľného pohybu psov a iných chovných zvierat. Vo všetkých 

prípadoch došlo k náprave skutkov na mieste priestupku, či už okamžite alebo v priebehu 

niekoľkých dní. V nočných hodinách to bolo najmä rušenie nočného kľudu, kde taktiež 

vo všetkých prípadoch došlo k zjednaniu nápravy. Keďže mestská polícia nemá vo svojej 

technickej výbave prístroj na vykonávanie orientačnej dychovej skúšky na alkohol, kontroly 

proti porušovaniu zákazu používania alkoholických nápojov a iných návykových látok osobami 

mladšími ako 15 rokov alebo mladistvými do 18 rokov vykonáva v spolupráci s OO PZ Krásno 

nad Kysucou. Mestská polícia v spolupráci s OO PZ Krásno nad Kysucou a Rybárskym 

zväzkom tiež vykonala 1 kontrolu povodia rieky Bystrica so zameraním na dodržiavanie 

povoleného odchytu rýb. Ďalej tiež zabezpečovala verejný poriadok pri akciách, ktoré 

organizovala obec.  

P. starosta poďakoval p. Felszeghymu zato, že oboznámil poslancov OZ so správou a otvoril 

k tomuto bodu diskusiu. P. Brandis sa zaujímal ako sa plánuje do budúcnosti riešiť 

problematika odchytu túlavých psov. Odchyt túlavého psa stojí obec 50 €. P. Felszeghy 

odpovedal, že odchyt túlavého psa zabezpečuje združenie U psej matere Kysuce - Ranč Korňa. 

Ak sa majiteľ psa prihlási, môže si ho vyzdvihnúť na ranči. Poplatok za odchyt psa sa však už 

obci nevráti. P. Brandis ďalej poznamenal, že často neznámi ľudia, ktorí len prechádzajú obcou 

autom, zastavia v Staviskách, a tam vyhodia z auta psa. Taktiež na cyklotrasu chodia často 

ľudia na prechádzky so psami, ktorí nemajú náhubky a nie sú ani na vôdzke. Je potrebné to 

kontrolovať a prípadne riešiť poriadkovou pokutou. Takýto pes by mohol človeku ublížiť, 

nedajbože malému dieťaťu. Tiež požiadal, aby na miestnej komunikácii v Radovke nestáli autá, 

nakoľko tie bránia v prejazde najmä zásahovým vozidlám alebo sanitke, ktoré nemajú šancu 

tadiaľ prejsť, ak by sa niekomu alebo niekde niečo stalo. Je potrebné viac kontrolovať 

dodržiavanie značky zákaz státia. P. starosta požiadal p. Felszegyho, aby viac kontrolovali státie 

na parkovisku pri obchode u Jedinákov. Ide o parkovisko, ktoré má slúžiť ľudom nakupujúcim 

v obchode, prípadne ľudom, ktorí idú na návštevu a nie autám, ktoré tam stoja niekoľko dní. Je 

potrebné to riešiť dohovorom.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 29 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

BERIE NA VEDOMIE 

Správu o činnosti Mestskej polície Krásno nad Kysucou za obdobie od 01.01.2018 

do 31.12.2018 v obci Zborov nad Bystricou. 

Hlasovalo:  

                    za: jednohlasne 
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5. Kúpna zmluva na pozemok 

P. starosta oboznámil poslancov OZ s tým, že ide o pozemky parc. č. CKN 84 a 85 v k.ú. 

Zborov nad Bystricou, nachádzajúce sa pri ZŠ s MŠ, ktoré boli doteraz v stave ,,E“, čiže                           

v podielovom spoluvlastníctve. Jedným zo spoluvlastníkov bola aj p. Emília Hlavatá, ktorá tieto 

pozemky vysporiadala osvedčením o vydržaní a zároveň sa zaviazala po vysporiadaní 

pozemkov previesť vlastníctvo na Obec Zborov nad Bystricou za náklady, ktoré vynaložila               

na tento úkon. Vysporiadanie pozemkov sa podarilo v auguste 2018. Keďže p. Hlavatá náhle                     

v septembri zomrela, tieto pozemky išli do dedičského konania a zdedil ich p. Hlavatý 

František. Starosta preto pripravil kúpnu zmluvu, na základe ktorej by prešli tieto pozemky                    

na obec. Poslancom predložil aj doklady preukazujúce skutočne vynaložené náklady na prevod 

pozemkov (ide o notárske poplatky, advokátske poplatky, súdne poplatky, ...). Zdôraznil, že                

p. Hlavatý František, tieto pozemky predáva len za skutočné vynaložené náklady na prevádzku 

a nemá z toho prospech ani jedno jediné euro. P. Hlavatá svoje podiely darovala obci zadarmo, 

pričom viacerí z podielnikov si dali za svoje podiely zaplatiť nemalé peniaze.   

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 30 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou  

SCHVAĽUJE 

1. Kúpu pozemku od predávajúceho (František Hlavatý, rod. Hlavatý, bytom Zborov nad 

Bystricou 176, 023 03 Zborov nad Bystricou), ktorý je výlučným vlastníkom v pomere 1/1 (v 

celosti) nehnuteľnosti zapísanej na liste vlastníctva č. 3856 vedenom Okresným úradom Čadca, 

Katastrálny odbor, Ľ. Podjavorinskej 2576, 022 01 Čadca pre katastrálne územie Zborov nad 

Bystricou, okres Čadca, Obec Zborov nad Bystricou, a to pozemkov parcely registra C KN č. 

84, záhrada o výmere 2453 m2 a parcely registra C KN č. 85 zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 397 m2 . 

2. Kúpnu zmluvu č. 01/2019 uzatvorenú v  zmysle § 588 a nasl. Občianskeho zákonníka, ktorú 

medzi sebou uzavrú z jednej strany predávajúci, a to František Hlavatý, rod. Hlavatý, bytom 

Zborov nad Bystricou 176, 023 03 Zborov nad Bystricou a kupujúci, a to Obec Zborov nad 

Bystricou, sídlo Zborov nad Bystricou č. 223, 023 03 Zborov nad Bystricou, zastúpená PaedDr. 

Jurajom Hlavatým, starostom obce, IČO: 00314366.  

3. Kúpnu cena za  nehnuteľnosti a to parc. C KN č. 84, záhrada o výmere 2453 m2 a parcely 

registra C KN č. 85 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 397 m2, čo predstavuje spolu za 2850 

m2 sumu 1 995 EUR (slovom jedentisícdeväťstodeväťdesiatpäť eur), čo predstavuje výšku 

všetkých oprávnených výdavkov (notárske poplatky, advokátske poplatky, súdne poplatky ..), 

ktoré predávajúci vynaložil pri nadobudnutí nehnuteľnosti do svojho vlastníctva.  

4. Poveruje starostu obce PaedDr. Juraja Hlavatého na vykonanie všetkých úkonov súvisiacich 

so zápisom zmluvy do katastra nehnuteľnosti SR.  

Hlasovalo:  

      za: jednohlasne 

6. Kronika obce za rok 2018   

Na základe zákona č. 80/1920 Zb. o obecných pamätných knihách doplneného vládnym 

nariadením č. 169/1932 Zb. predložila kronikárka obce Lenka Smržová poslancom OZ návrh 

zápisu do kroniky obce Zborov nad Bystricou za rok 2018. Poslanci OZ pochváli spracovanie 

obsahu kroniky (je obsiahly, zachytáva všetky potrebné informácie a je prehľadný).  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 31 

SCHVAĽUJE 

návrh zápisu do kroniky obce Zborov nad Bystricou za rok 2018. 

Hlasovalo:  

      za: jednohlasne 
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7. Delegovanie členov do rady školy 

Podľa § 24 ods. 16 zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov končí dňa 

10. marca 2019 funkčné obdobie Rady školy pri Základnej škole s materskou školou, Zborov 

nad Bystricou 604 v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Zborov nad Bystricou. Zloženie rady 

školy podľa § 25 ods. 5 a 7 spomínaného zákona predstavuje za zriaďovateľa 4 delegátov, 

pričom to nemusia byť len poslanci OZ. P. starosta navrhol do orgánov rady školy p. Juraja 

Hlavatého, p. Annu Targošovú a p. Vlastu Podolákovú a otvoril k tomuto bodu diskusiu. 

P. Podoláková navrhla p. Annu Jarabicovú. P. Brandis navrhol p. Madaja, p. Targošovú, 

p. Podolákovú a p. Hlavatého. Návrh p. Brandisa sa poslancom OZ pozdával najviac. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 32 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou  

DELEGUJE  

do Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Zborov nad Bystricou č. 604, od 10. 

marca 2019 na obdobie štyroch rokov nasledovných členov: Vlastu Podolákovú, Františka 

Madaja, Annu Targošovú a Juraja Hlavatého. 

 Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

8. Projekty obce 

Bc. Anna Benková, projektový manažér, predložila poslancom OZ na rokovanie aktuálny stav 

čerpania mimorozpočtových zdrojov z rôznych výziev, ktoré boli schválené, resp. stav 

do ktorých sa Obec Zborov nad Bystricou zapojí a predloží žiadosť o príspevok. P. starosta 

oboznámil poslancov OZ s tým, že najaktuálnejší projekt, ktorý momentálne v obci prebieha, 

je ,,Oáza čistoty – Zborov nad Bystricou /kompostery/“. Kompostery už boli obci dodané, 

momentálne sa čaká na kontrolu z ministerstva, ktoré si ich príde fyzicky skontrolovať. 

Kompostery sa budú distribuovať do domácností občanov v jarných mesiacoch - apríl/máj. 

Veľkosťou sú rozdelené podľa plochy záhrady (čím viac m2, tým väčší komposter). Každá 

z domácností obdrží leták ako správne kompostovať, návod ako komposter poskladať 

a protokol o odovzdaní a prevzatí záhradného kompostera. Okrem tohto projektu sa ďalej 

v obci realizuje projekt ,,Obnova hasičskej zbrojnice“. So stavebnými úpravami hasičskej 

zbrojnice sa začne, akonáhle bude lepšie počasie. Taktiež sa zvedie dažďová voda z okolia 

požiarnej zbrojnice, aby neostávala stáť na chodníku. Od februára 2019 sa realizuje v obci 

projekt s názvom ,,Opatrovateľská služba Zborov nad Bystricou“. V rámci tohto projektu obec 

zamestnáva 11 opatrovateliek, ktoré poskytujú opatrovateľskú službu osobám odkázaným na 

pomoc inej osoby. Tento projekt je na obdobie 26 mesiacov.   

Ďalšie schválené projekty na rok 2019 ,,Projekt WiFi pre Teba“, vďaka ktorému sa budú môcť 

občania obce ako aj jej návštevníci bezplatne pripojiť k WiFi prostredníctvom bezdrôtových 

prístupových bodov na verejných priestranstvách a ,,Havarijná situácia ZŠ s MŠ Zborov nad 

Bystricou – oprava elektroinštalácie“, vďaka ktorému sa odstráni havarijná situácia 

elektroinštalácie najmä na prvom poschodí (v triedach aj na chode) základnej školy, ktorá tam 

je takmer 60 rokov. 

Podané žiadosti: ,,Rekonštrukcia vodojemu Zborov nad Bystricou – 2.etapa“ – cieľom projektu 

je zabezpečiť dobudovanie novej nádrže; ,,Výsadba zelene“ – zveľadenie prostredia v okolí 

Zberného dvora; ,,Novými učebňami ku kľúčovým kompetenciám“ – v rámci projektu je 

plánované obstaranie zariadenia a pomôcok do školskej knižnice a do učebne biológie, chémie, 

polytechnickej učebne a učebne pre fyziku; ,,Podpora triedeného zberu komunálnych odpadov 

v obci Zborov nad Bystricou“ – cieľom projektu je obstaranie traktora, traktorového prívesu, 

čelného nakladača, štiepkovača a piatich kontajnerov; ,,Dotácia na podporu rozvoja sociálnych 

služieb a vykonávania opatrení sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately“ – cieľom 
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projektu je zvýšiť kvalitu poskytovanej sociálnej služby klientom v zariadení pre seniorov 

zakúpením postelí s príslušenstvom, polohovateľných kresiel, stoličiek a univerzálnych kresiel.   

Plánované žiadosti: Obnova kamerového systému – výmena starých analógových kamier za 

nové digitálne /štyri kamery sa obnovia a štyri pribudnú/; Nahrávanie CD ,,Simonka 

Halvoníková“; Obnova pamätníka padlého partizána v II. sv. vojne; Podpora rozvoja športu – 

výbava pre TJ Snaha – žiaci a dorast /dresy/; Výmena umelého trávnika na multifunkčnom 

ihrisku pri ZŠ; Oprava a rekonštrukcia verejného osvetlenia v oddychovej zóne Vincenta 

Hložníka (staviská)  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 33 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

BERIE NA VEDOMIE 

aktuálnu správu o stave získaných mimorozpočtových prostriedkov z rôznych projektov do 

ktorých sa obec zapojila a návrh možností získavania ďalších zdrojov z vyhlásených výziev do 

ktorých sa obec zapojí v I. polroku 2019.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

9. Pozemky vo vlastníctve obce – využitie 

Na základe žiadosti p. Brandisa zamestnankyňa obce p. Marta Droščáková pripravila mapu 

s pozemkami vo vlastníctve obce – ich využitie, resp. čo sa na nich plánuje do budúcnosti. 

P. starosta s touto mapou oboznámil poslancov OZ. Pozemok pri škole – bývalé ihrisko sa 

plánuje využiť na výstavbu rodinných domov v štýle bungalov. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 34 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

UKLADÁ 

obecnému úradu pripraviť projektový zámer využitia pozemku pri škole – bývalé ihrisko parc. 

č. CKN 92 v k.ú. Zborov nad Bystricou zameraný na výstavbu rodinných domov v štýle 

bungalov vrátane infraštruktúry.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

10. Žiadosti občanov 

10.1 Žiadosť o náhradu škody – p. Anna Jakubcová 

Na rokovaní obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 14.12.2018 sa poslanci OZ zaoberali 

žiadosťou p. Anny Jakubcovej, bytom Zborov nad Bystricou 485, ktorá podala žiadosť 

o poskytnutie náhrady škody za pozemok CKN 12/2 v k. ú. Zborov nad Bystricou o výmere 

523 m2, ktorý je vedený na liste vlastníctva obce, a ktorý jej bol uznesením č. 9/1970 radou 

MNV pridelený ako náhradný pozemok za odobratý pozemok pod ihriskom pri základnej škole. 

Žiadala o peňažnú náhradu vo výške 10 €/ m2. Žiadosť p. Anny Jakubcovej bola predložená 

právnikovi p. JUDr. Stopkovi na posúdenie, či na základe dokumentov, ktoré predložila 

(uznesenie a čestné vyhlásenie), vzniká právny nárok na jej odškodnenie. P. JUDr. Stopka 

predložil nasledovné stanovisko: ,,Z predložených dokladov zaslaných žiadateľkou vyplýva, že 

došlo k zmene užívania v evidencii nehnuteľností, keď sa menili užívatelia jednotlivých parciel. 

Z týchto dokladov však nevyplýva, či došlo aj k zmene vlastníctva a či právne predpisy 

vyžadovali k zmene vlastníctva kúpnu, zámennú, alebo darovaciu zmluvu, alebo vyvlastnenie 

v prospech štátneho subjektu. Takéto doklady zo strany žiadateľky nie sú predložené a došlo 

len k zmene užívateľa, a keďže terajším vlastníkom spornej nehnuteľnosti je na liste vlastníctva 

obec, nie je dôvod na akékoľvek odškodňovanie žiadateľky. I v prípade, že by si žiadateľka v 90-

tich rokoch podala reštitučný nárok, tieto by boli riešené cestou pozemkového úradu a nie 
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Obcou Zborov nad Bystricou. Z predložených dokladov teda jednoznačne vyplýva, že 

žiadateľka nemá nárok na žiadne odškodné, tak ako žiada.“ Poslanci OZ sa zhodli, že zo 

stanoviska p. JUDr. Stopku jednoznačne vyplýva, že p. Jakubcovú nemožno v súlade 

s platnými právnymi predpismi odškodniť, t.j. nemá nárok na odškodné. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 35 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

A) ZAMIETA 

Žiadosť pani Anny Jakubcovej, bytom Zborov nad Bystricou 485 o náhradu škody z dôvodu 

neexistencie právneho nároku.  

B) POVERUJE 

zamestnancov obecného úradu spísaním a zaslaním odpovede na žiadosť p. Anny Jakubcovej, 

Zborov nad Bystricou 485.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

10.2 Žiadosť o dobrovoľný finančný príspevok – p. Erik Jedinák 

Dňa 4.2.2019 bola obci doručená žiadosť p. Erika Jedináka, bytom Zborov nad Bystricou 735, 

ktorý požiadal obec o dobrovoľný finančný príspevok na finančne nákladnú liečbu z dôvodu 

jeho nepriaznivého zdravotného stavu. V žiadosti uviedol, že poisťovňa neprepláca všetky 

náklady spojené s liečbou, cestovaním, potrebnými liekmi a upravenou stravou. Toto všetko je 

pre neho ako pre nezamestnaného človeka veľmi finančne nákladné. P. Podoláková navrhla, 

aby obec pre neho zorganizovala benefičné vystúpenie vo forme divadelného predstavenia. 

Výťažok z vystúpenia by bol vynaložený na jeho liečbu. Z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

poslanci obce v diskusii navrhli poskytnúť p. Jedinákovi finančný príspevok na liečbu vo výške 

500 €. V prípade záujmu zo strany p. Jedináka mu môže obec poskytnúť aj bezúročnú pôžičku 

až do výšky max. 770 €. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 36 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

SCHVAĽUJE 

p. Erikovi Jedinákovi, bytom Zborov nad Bystricou 735 jednorazovú sociálnu finančnú 

výpomoc vo výške 500 € na finančne nákladnú liečbu z dôvodu jeho nepriaznivého 

zdravotného stavu.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

10.3 Žiadosť o odstránenie závad na streche bytového domu s.č. 735 – p. Ján Červeník 

Dňa 7.2.2019 bola obci doručená žiadosť p. Jána Červeníka, bytom Zborov nad Bystricou 735 

na odstránenie závad na streche bytového domu s.č. 735, nakoľko mu do bytu zateká značné 

množstvo vody, čo podstatne znehodnocuje kvalitu jeho bývania. V byte má vlhko a začínajú 

mu plesniť steny, a to v obývačke a spálni. Poslanci OZ poznamenali, že strecha nie je kvalitne 

urobená, a preto je potrebné ju vymeniť. P. Macanga zdôraznil, že okrem strechy je problém aj 

s vchodovými dvermi, ktoré sa nedajú uzamknúť, čím v bytovke dochádza k viacerými 

krádežiam. Ďalej je problém aj s oknami, cez ktoré uniká teplo. P. Brandis navrhol, aby sa 

začalo od strechy, a aby sa urobilo výberové konanie na zhotoviteľa, ktorý by vykonal opravu 

strechy. P. starosta informoval poslancov OZ, že nájomcovia si platia aj do fondu opráv 

a údržby, ktorý by aspoň čiastočne pokryl opravu strechu. Postupne by sa ďalej pristúpilo 

k výmene okien, vchodových dverí a napokon k zatepleniu bytovky. Poslanci sa zhodli na tom, 

že strecha bude pokrytá falcovaným plechom, buď čiernej, tmavohnedej, sivej alebo 
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tmavočervenej farby. Okrem strechy bytového domu č.s. 735 je potrebné vykonať aj opravu 

strechy bytového domu s.č. 702. 
 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 37 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

A) BERIE NA VEDOMIE 

Žiadosť p. Jána Červeníka, bytom Zborov nad Bystricou 735 na odstránenie závad na streche 

bytového domu s.č. 735.  

B) POVERUJE 

zamestnancov obecného úradu, aby urobili výberové konanie na zhotoviteľa, ktorý by vykonal 

opravu strechy bytového domu s.č. 735 a 702.  

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

 

11. Rôzne 

11.1 Dodatok č.4 k VZN č.03/2013 Obce Zborov nad Bystricou o výške príspevku 

na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a školských zariadeniach zriadených Obcou 

Zborov nad Bystricou. 

Starosta obce v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 

a doplnkov, zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, v zmysle § 5 a § 6 zákona č. 

596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v súlade so zákonom č. 601/2003 Z. z. o 

životnom minime a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

predložil na rokovanie OZ dodatok č. 04 k VZN, ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú 

úhradu výdavkov v školách a školských zariadeniach zriadených Obcou Zborov nad Bystricou 

a o zápise detí na plnenie povinnej školskej dochádzky do základnej školy v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Obce Zborov nad Bystricou a otvoril k tomuto bodu diskusiu. P. Podoláková sa 

spýtala, koľko platia rodičia na jedno dieťa do centra voľného času. P. starosta odpovedal, že 

0,10 €. Poplatok je síce minimálny, ale náklady sa vrátia obci vďaka podielovým daniam.   
 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 38  

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

SCHVAĽUJE 

Dodatok č. 4 k VZN č.03/2013 Obce Zborov nad Bystricou o určení výšky finančných 

prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy a dieťa školského 

zariadenia, v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Zborov nad Bystricou. 

 

Hlasovalo:  

 za: jednohlasne 

 

11.2 Kontrola nákupu potravín v Základnej škole s materskou školou a v Zariadení 

pre seniorov Harmónia 

P. Brandis požiadal hlavného kontrolóra obce p. Podmanického, aby vykonal kontrolu nákupu 

potravín v Základnej škole s materskou školou ako aj v Zariadení pre seniorov Harmónia za IV. 

štvrťrok 2018, prioritne so zameraním sa na nákup mäsových výrobkov, t.j. aby vykonal 

kontrolu dodacích listov, odkiaľ boli mäsové výrobky dovážané. 
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Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 39  

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

POVERUJE 

hlavného kontrolóra obce Ing. Mariána Podmanického vykonaním kontroly nákupu potravín 

v Základnej škole s materskou školou a v Zariadení pre seniorov Harmónia za IV. štvrťrok 

2018, prioritne so zameraním sa na nákup mäsových výrobkov.  

Hlasovalo:  

 za: jednohlasne 

11.3 Vedenie vysokého napätia – údržba okolia 

p. Brandis požiadal p. starostu, aby oslovil spoločnosť Stredoslovenskú distribučnú, a.s., aby 

v úseku od Radovky cez Fojtov potok až ku vleku vrátane okolia parkoviska pri kostole 

vykonala výrub krovín, nakoľko zasahujú až do vodičov vysokého napätia a je to nebezpečné. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 40  

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

POVERUJE 

starostu obce PaedDr. Juraja Hlavatého napísaním žiadosti na Stredoslovenskú distribučnú, a.s., 

aby v úseku od Radovky cez Fojtov potok až ku vleku vrátane okolia parkoviska pri kostole 

vykonala výrub krovín zasahujúcich až do vodičov vysokého napätia. 

Hlasovalo:  

 za: jednohlasne 

11.4 Pripomienky poslancov  

p. Podoláková – zaujímala sa 

− ako je to so skládkou u Ščibalov – ľudia tam sypú trávu, odpad, ... 

− či je možné urobiť stretnutie so spoločnosťou SAD, aby pridala autobus, ktorý by išiel 

z Čadce od nemocnice cca o 10.40 hod. na Bystrice kvôli starším občanom, pre ktorých 

je cesta na autobus až na zastávku k železničnej stanici v meste dosť náročná; pán 

starosta povedal, že tieto rokovania už v minulosti so spoločnosťou SAD prebehli, avšak 

obec by musela mesačne prispievať SAD na tento spoj, aby sa jej to finančne oplatilo 

zachádzať z autobusovej stanice až k nemocnici   

− ako odvodniť Sihly u Poláčkov, aby voda z nich nezatápala občanov, ktorí pod nimi 

bývajú; pán starosta poznamenal, že dúfa, že tento problém sa aspoň čiastočne vyrieši 

vybudovaním kanalizácie v obci   

 

 p. Brandis – zaujímal sa 

− ako je to s predajom WOLF Klubu v obci, keďže to bol pôvodne dom lesného 

spoločenstva 

− koľko stálych zamestnancov kategórie R – robotník má obec, a či by nebolo dobré 

založiť na obci sociálny podnik 

− o čestného občana obce Kyo Man Songa, ktorého by sa patrilo pozvať na Zborovské 

slávnosti 2019  

− ako je to so zámerom polikliniky pre oblasť Bystríc vrátane Krásna nad Kysucou a 

Dunajova, ktorá sa kedysi plánovala vybudovať práve v našej obci  

− ako je to s lekármi v našej obci /všeobecný lekár, lekár pre deti a dorast, zubár/, aké 

nájomné platia obci – pre obec je dôležité si ich udržať, a preto by sa im nájomné malo 

znížiť na minimum, a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

− či obec disponuje defibrilátorom, ak nie, bolo by dobré ho zakúpiť, človek nikdy nevie, 

kedy sa zíde 

− či je možné apelovať na riaditeľa školy, aby v škole urobil osvetu ohľadom očkovania 

proti rakovine na HPV vírus, ktoré je teraz bezplatné  
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Starosta obce informoval poslancov OZ o tom, že Lesné spoločenstvo odpredáva stroje, 

pričom mu ponúkli na BAGER CATERPILLAR za cenu 25 000 €. Bolo by dobré ho mať na 

obci, avšak na bežné využitie nie je. Ak by obec do budúcnosti založila sociálny podnik, zišiel 

by sa, avšak momentálne je to pre obec veľké množstvo finančných prostriedkov. Poslanci OZ 

ďakujú Lesnému spoločenstvu za ponuku, avšak momentálne obec nemá záujem o kúpu.  

 

12. Schválenie uznesení 

Pán Mgr. Marcel Kormanec,  člen návrhovej komisie, predniesol návrhy uznesení zo zasadania 

OZ.   

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

13. Záver   

Pán starosta poďakoval prítomným poslancom OZ za účasť a ukončil zasadanie obecného 

zastupiteľstva. 

 

 

Zapisovateľka:  

JUDr. Viera Záteková Valková    .................................................. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

1. Overovateľ: 

Milan Targoš      .................................................. 

 

2. Overovateľ: 

František Madaj      .................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Marcel Kormanec      PaedDr. Juraj Hlavatý 
         prednosta OÚ        starosta obce 


